
 

Referat 

Årsmøde Sydvest 

 

Dag og tid: Torsdag d. 27-03-2025 kl. 18.30 – 22.00  

Sted: Helle Hallen, Vrenderupvej 40c, 6818 Årre  

Praktik: Mødeleder: Henning Kristensen  

Deltagere: 58 deltagere fra Grimstrup Idrætsforening, Næsbjerg Rousthøje 

UI, Billum Idrætsforening, Aktiv Fritid, Tistrup Krocketklub, 

Jernved Idrætsforening, Vorbasse Krocket og Petanqueklub, 

Skovlund Krocketklub, Vesterhede Krocketklub, Ølgod 

Krocketklub, Vejen og omegns firmasport, Alslev Sport og kultur, 

Kvong Idrætsforening, Varde Krocketklub, Boldklubben 

Vestkysten, IK Vest Nymindegab, Nordenskov UIF, Tjæreborg 

Idrætsforening, Bramming Krocket Klub, 12 deltagere fra udvalg 

og administrationen som er Henning Kristensen fra Sydvests 

Bestyrelse, Ingolf Lauridsen (Formand Aktivitetsgruppen og 

medlem af den nye fælles Idrætsledelse i DGI Kuglespil), 

Udvalget i Sydvest Krocket og Dennis Jensen (Administrationen. 

 

   

Punkt Dagsorden: Ansvarlig 

1. Velkomst og sang Christian 

Beslutning Formanden for Sydvests Udvalg Christian Jacobsen bød 

velkommen og derefter var der i vanlig DGI stil, en sang. 

 

   

2.  Valg af mødeleder Christian/ 

Mødeleder 

Beslutning Udvalget foreslog Henning Kristensen som mødeleder og det var 

der ingen indvendinger imod. 

 

Henning bekendtgjorde at møde var varslet den 26. januar og 

dermed var varslet i tide og mødet blev herefter erklæret for 

åbent. 

 

   

3. Valg af stemmetællere Mødeleder 

Beslutning Anni Ladefoged, Niels Jørgensen og Birgit Christensen blev 

foreslået og valgt som stemmetællere. 

 

   

4. Udvalgets beretning om arbejdet i det forløbne år, samt 

handlingsplan for det kommende år 

Udvalget 

Beslutning Christian fortalte om året 2024, samt hold turneringen og 

handlingsplan 2025, se Christians beretning på nedenstående 

links. 

 

Årsberetning 2024 

 

Handlingsplan 25 og beretning hold 

 

Christian fortalte lidt om den nye seedning som stort set er det 

samme som tidligere, der er nu 3 seedninger, en på 

enkeltmands, en på par og en på hold og seedningerne følger 

hver turnering. Dennis har sendt de nye seedningsregler ud en 

gang tidligere, og de bliver genudsendt til alle udvalg og 

formænd igen inden længe. 

 

Hvis man får nye spillere, så sætter man personen i skemaet og 

sender til Christian, som så sender det videre til Dennis. Herefter 

vil det blive lagt på hjemmesiden med de andre seedninger. 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/d12010f15e61405ab478f5c0232305a9
https://mimer.dgi.dk/offentlig/471dd3492a7a429eba85aae116ab34b7


 

Side 2 

 

Christian takkede for alle de gode kampe i år. 

 

Robert fortalte lidt om Sydvests regnskab, se Roberts beretning 

på nedenstående link. 

 

Økonomi 

 

Overskuddet var i år faldet til knap 2000,- 

 

Udvalget var blevet bedre til at indberette km penge. 

 

Møderne i 2024 var nogenlunde på budgettet. 

 

Stor afvigelse på budgettet på materiale køb, der er blevet 

indkøbt buer til trailer for 7000,- 

 

Udviklingspuljen i Sydvest på de 10.000, blev der kun søgt 

1600,- i 2024 og Robert opfordrede til at man søgte penge til 

udvikling, nu når de var der.  

 

Der er budgetteret med et overskud på 640,- i 2025. 

 

Tonny fortalte om par turneringen 2024, se Tonnys beretning på 

nedenstående link. 

 

Par turneringen 2024 

 

Anne- Marie overtager par turneringen i 2025, se hendes ord på 

det, på nedenstående link. 

 

Par turneringen 2025 

 

Erik fortalte om enkeltmandsturneringen i 2024, samt lidt om 

2025. Se Eriks beretning på nedenstående link. 

 

Enkeltmandsturneringen 2024 

 

Steen fortalte om strandstævnet på Rømø, se Steens beretning 

på nedenstående link. 

 

Strandstævnet på Rømø 

 

Steen fortalte at man i sydvest havde 3 instruktører og de ville 

meget gerne komme ud i klubberne og afholde kurser. Hvis I har 

brug for det, så kontakt Steen eller Dennis. 

 

Erik orienterede om Den nye fælles Idrætsledelse, samt 

Aktivitetsgruppen. Se Eriks beretning på nedenstående link. 

 

Orientering fra Erik 

 
5. Orientering om den nye organisation i DGI Kuglespil Dennis 

Beslutning Dennis orienterede om den organisation i DGI Kuglespil, se 

oplægget fra Dennis på nedenstående link. 

 

Oplæg om DGI Kuglespil 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/1bfd44959c3b4b4199b6090a68f3b4af
https://mimer.dgi.dk/offentlig/b6c1dac744ae4bf4b7c98fcc5eb83c3c
https://mimer.dgi.dk/offentlig/8c0620aba29f4769b15b08630eab8909
https://mimer.dgi.dk/offentlig/a6acf06d58934969beee6d82eb09158e
https://mimer.dgi.dk/offentlig/8dbcfa1787184a92be667aed4a6322c1
https://mimer.dgi.dk/offentlig/8f23ccbe66614080b006ae623a2de235
https://mimer.dgi.dk/offentlig/773dc4a273c8409ab6794b606731065a


 

Side 3 

 

Dennis fortalte at man kunne søge midler til udvikling, faciliteter 

og udstyr i foreningspuljen, og den kan man se og søge på, på 

nedenstående link. 

 

Foreningspulje | DIF 

 

Dennis fortalte at man kunne bestille et gratis hjerte redder 

kursus ude i foreningerne og han håbede at det var noget som 

blev vægtet højt ude i klubberne. Se mere på nedenstående link. 

 

Forside - Hjerteredder 

 

 

 
6. Indkomne forslag mødeleder 

Beslutning Ingen forslag  

 
7. Valg af udvalgsmedlemmer Mødeleder 

Beslutning Karsten Ladefoged og Tonny Andersen modtog ikke genvalg og 

der var desværre ingen der ønskede at stille op. 

 

Steen Hansen og Christian Jacobsen modtog genvalg og blev 

genvalgt, tillykke til Steen og Christian. 

 

Dette betyder at der enten skal være et ekstraordinært møde 

eller der skal laves ændringer i forretningsordenen. Der var 

enstemmig opbakning fra folkemængden, i at udvalget måtte 

lave om i forretningsordenen, som så skal godkendes i DGI 

Sydvests bestyrelse. 

 

 
8. Valg af 2 suppleanter Mødeleder 

Beslutning Ingen var villige til at stille op som suppleant. 

 

Udvalget fik enstemmig opbakning fra folkemængden i, at de 

måtte supplere sig indtil næste aktivitetsmøde med 1 suppleant, 

hvis de kunne finde en. 

 

 
9. Hjemmesiden Mødeleder/ 

Frede 

Beslutning Aktivitetskalenderen blev gået igennem. 

 

Frede orienterede om at han ikke kunne blive ved med at lave 

opdateringer og resultater fra Lørdag-søndags stævnerne, pga. 

det nye seedningssystem. Systemet var bygget op på det gamle 

seedningssystem og det vil tage alt for lang tid at lave et nyt. 

 

Snak om hvilken seedning der skal bruges i Lørdag-søndags 

stævnerne, men svært at blive enige på et møde. Så der blev 

lavet et udvalg bestående af Jens-Jørgen Onsberg og Søren 

Hjort, som sammen med Frede skal finde en løsning på dette. 

 

 
10. Evt. Mødeleder/ 

Christian 

https://www.dif.dk/nyheder/2025/01/foreningspulje
https://www.hjerteforeningen.dk/hjerteredder/


 

Side 4 

Beslutning Christian informerede om At der var 22 klubber der havde meldt 

sig til årsmødet, 1 klub havde meldt afbud og 8 klubber havde 

undladt at svare. 

 

Christian takkede Henning for at være mødeleder. 

 

Christian takkede Jens- Jørgen Onsberg, Karsten Ladefoged, 

Tonny Andersen og Aase Hjerrild Jacobsen for deres tid i 

Udvalget. 

 

Tak til Ingolf og Dennis for at deltage. 

 

Mødet blev hævet med en sang. 

 

 
 
 
 
  



 

Side 5 

 
 
 
 

 

 


